
Protokół Nr  16.2017 

ze wspólnego posiedzenia komisji działających przy Radzie Gminy 

odbytego w dniu  07 kwietnia    2017 r. 

W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji: 

Komisja Gospodarki i Finansów  Gminy; 

1.Kordulski Wiesław 

2.Kulesza Piotr 

3.Jamiołkowski Emil 

4.Choiński Mariusz 

Komisja Spraw Społecznych ; 

1.Grodzka Krystyna 

2.Kulesza Witold 

3.Łubnicki Grzegorz  

4. Kalinowski  Arkadiusz 

 Komisja Uchwałodawcza; 

1.Sokołowski Wojciech 

2. Grodzki Grzegorz 

3. Grodzka Krystyna 

4. Kalinowski Arkadiusz 

Komisja Rewizyjna; 

1. Gołębiewski Kazimierz 

2.Grodzki Grzegorz 

3.  Wiśniewski Stanisław 

4. Wnorowska Danuta 

Ponadto w komisji udział wzięli: 

1.Wnorowski Marek – Przewodniczący Rady 

2.Grochowski Józef - Wójt Gminy 

3. Klewinowska Ewa – Skarbnik Gminy 

4.Sekretarz Gminy – Hanna Włostowska 

5.Zieliński Bogdan – Starosta Powiatu  

 

 



Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia 

2. Przyjęcie  porządku  posiedzenia  komisji. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

4. Sprawy bieżące. 

5. Zamknięcie  posiedzenia. 

Ad. 1. Wspólne  posiedzenie Komisji Rady odbyło się w Sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Kuleszach 

Kościelnych  ul. Główna 6.  Posiedzenie komisji rady otworzył  Przewodniczący Rady Marek 

Wnorowski, który powitał wszystkich obecnych na  wspólnym  posiedzeniu komisji. A następnie na 

podstawie listy obecności poinformował, że na ogólną liczbę 15 członków komisji, w posiedzeniu 

uczestniczy 15 członków komisji.  

Ad 2. Przewodniczący Rady Marek Wnorowski zapoznał komisje z  porządkiem obrad, zmian nie 

wprowadzono. Następnie Przewodniczący Rady przeprowadził jawne głosowanie  nad przyjęciem 

porządku posiedzenia komisji, za przyjęciem porządku posiedzenia głosowało 15 radnych, 

przeciwnych nie było, wstrzymujących się od głosu nie było. Porządek posiedzenia został przyjęty. 

Ad 3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

Przewodniczący Rady przeprowadził jawne głosowanie  nad przyjęciem protokołu z poprzedniego 

posiedzenia komisji, za przyjęciem  protokołu  głosowało 15 radnych, przeciwnych nie było, 

wstrzymujących się od głosu nie było. Protokół został przyjęty. 

Ad. 4. Sprawy bieżące. 

 Głos zabrał Pan Wójt Józef Grochowski informując komisje, że na ostatnim posiedzeniu komisji radni 

zadecydowali nie robić fontanny na rodzie dotyczy to wspólnej inwestycji z Powiatem tj; przebudowa 

dróg powiatowych – skrzyżowanie  w m. Kulesze Kościelne. Pierwszy przetarg został unieważniony 

Starostwo ogłosiło drugi przetarg były  2 oferty I to Strabag z Białegostoku oraz Trakt z Wysokiego 

Mazowiecka. Okazuje się, że pomimo, że nie będzie budowy fontanny na rodzie to wartość zadania 

nie zmalała tylko pozostała  taka sama jak  z budową fontanny.   Wójt zwrócił się do Starosty Powiatu 

o wyjaśnienie zaistniałej sytuacji. 

Glos zabrał Starosta Powiatu Bogdan Zieliński – poinformował, że do II przetargu przystąpiły 2 firmy , 

Strabag  złożył ofertę na kwotę 6.431.924,28 zł.  oraz Przedsiębiorstwo Robót Drogowo – Mostowych 



TRAKT z wysokiego  Mazowiecka  za kwotę 5.906.165,61 zł.  TRAKT podniósł si e w II przetargu o 100 

tys. zł. 

Radny Grzegorz Łubnicki zapytał Starostę czy Trakt w I przetargu ujął budowę fontanny na rondzie, 

Starosta stwierdził, że  tak. 

Wójt -  Trakt w II przetargu nie pomniejszył w kosztorysie kosztów fontanny.    Zapytał, w której 

pozycji Trakt podniósł cenę. 

Starosta stwierdził, że w pozycji budowa ronda nastąpiło zwiększenie kosztów.  

Radny  Wiesław Kordulski – zapytał ile gmina musi dołożyć do inwestycji. 

Wójt – gmina miesi się w zaplanowanej kwocie.  Do końca sierpnia br. ma być zakończona inwestycja 

drogowa. 

Wójt poinformował, że 13 sierpnia br. odbędzie festyn Św. Bartłomieja całość organizacji wyniesie 61 

tys. zł.  brutto. Wójt szuka sponsorów na organizację festynu. Radni wyrazili zgodę na podpisane 

umowy na organizacje festynu na kwotę 61 tys. zł.     

Radni zostali zapoznani z pismem  Dyrektora generalnego Białostockiego Oddziału PGE Dystrybucja 

Białystok w sprawie  dzierżawy urządzeń oświetlenia  drogowego oraz stanowiskiem Związku Gmin 

Wiejskich Województwa Podlaskiego dot. Dzierżawy urządzeń oświetlenia drogowego. 

Wójt poinformował radnych, że Policja otrzymała od gminy  5000 zł. Jako dofinansowanie na zakup 

samochodu ale upomina się jeszcze o 5000 zł. Gdyż wszystkie gminy dofinansowały po 1000 zł.  

- Wojewódzki Ośrodek Profilaktyki i Terapii Uzależnień w Łomży zwróciło się do gminy z pismem o 

przyznanie dofinansowania w kwocie 3000 zł.  Uzyskane środki  finansowe zostaną wykorzystane na 

zapewnienie dobrej jakości leczenia pacjentów  z naszego terenu. Po przeprowadzonej dyskusji  radni 

postanowili dofinansować Ośrodek  w kwocie 2000 zł.  

 

Ad.5. Zamknięcie  posiedzenia. 

Przewodniczący Rady Marek Wnorowski stwierdził wyczerpanie porządku   wspólnego posiedzenia 

Komisji Rady i dokonał zamknięcia posiedzenia. 

Posiedzenie komisji trwało od godz.1000  do godz.  11.       

           

               Przewodniczący Komisji 



 
        Kazimierz Gołębiewski 
            
 
 
        Przewodniczący Komisji  
 
           Wiesław Kordulski 
 

       Przewodniczący Komisji 
  

            Krystyna  Grodzka 
 
        Przewodniczący Komisji 
 
          Wojciech Sokołowski 
         

 

 

 

 

 


